
PROTOKÓŁ NR 4/2023-2024 

 

Posiedzenie Rady Rodziców w dniu 29 listopada 2023 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Powitanie; 

2. Podsumowanie wiosennego festynu; 

3. Eduelo;  

4. Szafki szkolne; 

5. Bank Młodych Mistrzów Sportu – grant Santandera; 

6. Wolne wnioski; 

7. Zakończenie spotkania. 

 

W posiedzeniu wzięło udział łącznie 16 osób reprezentujących 16 klas. 

 

 

Ad 1 

Marta Paczkowska-Wróbel, przewodnicząca Rady Rodziców powitała wszystkich obecnych oraz 

przedstawiła porządek posiedzenia; 

 

Ad 2 

W pierwszej kolejności głos zabrała Pani mgr Anna Sobczak, dyrektor szkoły, prezentując 

podsumowanie wrześniowego festynu. Biorąc pod uwagę frekwencję, zaangażowanie oraz panującą 

na wydarzeniu atmosferę, z pewnością mówić można o sukcesie. Środki, jakie udało się pozyskać na 

drodze zbiórki dobrowolnej, wyniosły łącznie 6834,16 zł. Część środków, w drodze jednogłośnej 

decyzji członków Rady Rodziców podjętej drogą głosowania, przeznaczonych zostanie na sprzęt 

rehabilitacyjny potrzebny szkole specjalnej w Kijowie. Pozostałe środki trafią do Fundacji Mam 

Marzenie, z którą szkoła ma już doświadczenie we współpracy; 

 

Ad 3 

Pan Karol Władysiak przedstawił raport z platformy EDUELO, z którego korzysta szkoła.  

Prezentuje się on następująco: 

– 34 konta nauczycielskie; 

– 807 kont uczniowskich; 

– 25 utworzonych testów w 2022 roku; 

– 9 testów utworzonych w 2023 roku; 

– 90433 zadania rozwiązane przez uczniów w 2022 roku; 

– 30413 zadania rozwiązane przez uczniów w 2023 roku; 

– 4c, 2a i 6b to klasy najbardziej aktywne. 

Dyskusja dotyczyła zasadności dalszego finansowania usługi, której cena wynosi 1750 zł w skali 

roku. Ostatecznie jednak Dyrekcja postanowiła, że sfinansowanie abonamentu na 2024 rok 

zrealizowane zostanie ze środków szkoły.  

 

Ad 4 

Szafki dla klas czwartych. Ponownie powrócił temat znalezienia miejsca. Ostatecznie jednak 

przewodnicząca Rady Rodziców wraz z wiceprzewodniczącym zaproponowali wspólny, wraz z 

dyrekcją, spacer szkolnymi korytarzami, celem podjęcia wspólnej i zgodnej decyzji odnośnie tej 

kwestii; 

 

Ad 5 

Wśród podejmowanych tematów pojawił się też pomysł wzięcia udziału w konkursie Bank Młodych 

Mistrzów Sportu – grant Santandera. Po krótkim zaprezentowaniu zasad programu wyłoniona została 



grupa rodziców, która zgłosiła swoją gotowość do przygotowania wniosku w porozumieniu z 

Dyrekcją. Osoby odpowiedzialne: Ilona Rosiak-Łukaszewicz, Monika Bloch-Bednarczyk, Filip 

Grzelak. 

 

Ad 6 

Wolne wnioski, wśród których podniesiono następujące kwestie: 

– cyberbezpieczeństwo – apel ze strony Dyrekcji; 

– kultura korzystania z Librusa przez Rodziców – apel ze strony Dyrekcji; 

– problem z logowaniem się na komputery w sali informatycznej. Skierowano do dyrekcji 

prośbę o kontakt ze szkolnym informatykiem; 

– niezadowolenie z fotografa szkolnego; 

– balik noworoczny dla dzieci klas I-III i pilna potrzeba wyłonienia organizatora 

dofinansowanego przez Radę Rodziców; 

– potrzeba wsparcia szkoły w zakresie zakupu papieru do ksero; 

 

Ad 7 

Pożegnanie i ustalenie daty kolejnego spotkania na 17 stycznia 2024 godz. 17:30.  


